
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Belá, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá, 

konaného dňa 25.06.2020 

 

 

Prítomní: 7, podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Prerokovanie návrhu Výročnej správy o činnosti RŠ za rok 2019 

4. Slovné hodnotenie v školskom roku 2019/2020 

5. Informácie o výsledkoch zápisu žiakov do prvého ročníka a o počte žiakov 5. ročníka 

6. Informácie o aktuálnych projektoch školy 

7. Informácie zo strany pána riaditeľa a pani zástupkýň ZUŠ, MŠ 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1: 

 

Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PaedDr. Anna Babišová, privítala členov i hostí a 

oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 7 členov RŠ (prezenčná 

listina), hosťami boli riaditeľ školy Mgr. Peter Boháč, pani zástupkyňa ZŠ Silvia Mariašová, pani 

zástupkyňa ZUŠ Miroslava Ticháková a pani zástupkyňa MŠ Mariana Berešíková. 

 

K bodu 2: 

 

Za zapisovateľku zápisnice bola zvolená Mgr. Martina Ďurinová. 

 

K bodu 3: 

 

Pani Anna Babišová oboznámila prítomných s Výročnou správou o činnosti RŠ za rok 2019, v ktorej 

zhrnula aktivity RŠ za rok 2019.  

Rada školy vzala na vedomie a schválila: 

- voľbu zapisovateľky – Martina Ďurinová 

- návrh Výročnej správy o činnosti RŠ za rok 2019. 

 

K bodu 4: 

 

Pani zástupkyňa Mariašová informovala prítomných o slovnom hodnotení v súvislosti s výnimočnou 

situáciou kvôli pandémie COVID – 19  v školskom roku 2019/2020.  

- 1. ročník ZŠ– slovné hodnotenie všetkých predmetov okrem výchovných predmetov, 

-  2. až 4. ročník ZŠ - slovné hodnotenie všetkých predmetov okrem výchovných predmetov, 

-  5. až 9. ročník ZŠ – slovné hodnotenie všetkých predmetov okrem výchovných predmetov, 

-  výchovné predmety -  hodnotené absolvoval/a (Etická výchova, Náboženská výchova, Výtvarná 

výchova, Hudobná výchova, Telesná a športová výchova, Športová príprava, Pracovné vyučovanie, 

Technika). 

Prítomní si mohli pozrieť ako vyzerá v reálnej podobe slovné hodnotenie žiakov na vysvedčení. 

Slovné hodnotenie je i súčasťou triednych výkazov vo forme príloh. Pani zástupkyňa i pán riaditeľ 

poukázali na náročnosť takejto formy hodnotenia a vyjadrili pochvalu smerom k vyučujúcim, ktorí 

takouto formou hodnotili svojich žiakov. 

Členovia RŠ dostali informácie i od predsedníčky PaedDr. Anny Babišovej prostredníctvom e-mailu. 



V rámci diskusie k tejto téme sa vyjadrili prítomné vyučujúce. Zhodnotili pre a proti tohto hodnotenia 

a boli by radšej za zachovanie klasifikácie známkami. Pán Šugár sa vyjadril, že vníma slovné 

hodnotenie ako objektívnejšie. Pán riaditeľ by chcel do budúcnosti dať možnosť kombinovaného 

hodnotenia t.j. známka + slovné hodnotenie. 

Pán riaditeľ zhodnotil vyučovanie počas obdobia karantény v súvislosti s pandémiou COVID – 19  

veľmi pozitívne: online vyučovanie prostredníctvom ZOOM, videokonferencie, dištančná forma 

vzdelávania, ... 

Pán Ondrišík sa vyjadril k tejto téme ako rodič viacerých detí ZŠ. Bez online vyučovania to bolo 

veľmi náročné. 

Pani Ďurinová zhodnotila problémy s technickým zabezpečním a možnosťami rodín obzvlášť s 

viacerými školopovinnými deťmi. 

Pani Babišová uviedla, že táto situácia napomohla deťom k väčšej samostatnosti. 

Slovné hodnotenie bolo 7 prítomnými členmi schválené. 

 

K bodu 5: 

 

Pani zástupkyňa Mariašová informovala o zápise detí do 1. ročníka, ktorý sa tento rok realizoval bez 

budúcich prváčikov. Zápisu sa zúčastnili len ich rodičia. Z 34 detí majú 4 deti odklad . V novom 

školskom roku budú dve prvácke triedy. Pán riaditeľ sa kladne vyjadril k "návratu" detí z Nižných 

Kamencov. 

V 5. ročníku budú tri triedy: 5. A – 20 žiakov, 5. B – 17 žiakov, 5. C – 21 žiakov. Nakoľko bol mali 

záujem o športovú triedu (9 elektronických prihlášok), nebude v nasledujucom školskom roku ani 

otvorená. 

V diskusii o športových triedach sa vyjadril pán riaditeľ, že je v súčastnosti oveľa menší záujem. Ako 

riešenie vidí využitie CVČ pri SŠ prostredníctvom krúžkovej činnosti. Kde je možnosť kombinácie 

viacerých ročníkov. Ďalšou cestou ako pritiahnuť deti k športu je pokračovanie v projekte Dajme 

spolu gól, ktorý je zameraný na tých najmenších športovcov v materských školách. 

Pán Peter Šugár zhodnotil, že v oblasti športu – futbalu v Belej je už, ako sa vyjadril: "koniec starej 

éry" a treba sa zamerať hlavne na deti, aby sa o niekoľko rokov malo opäť na čom stavať. 

Pani Anna Babišová zhodnotila, že ako problém vníma pri športových triedach i zaradenie SRL v 

rozvrhu na 7. a 8. hodiny. Pretože z vlastnej skúsenosti vie, že mnoho detí sa nezúčastňovalo týchto 

hodín práve kvôli popoludňajším hodinám.  

 

 

K bodu 6: 



 

Nakoľko bude na našej škole v novom školskom roku 18 integrovaných detí (z toho 3 s ťažkým 

postihnutím) je dôležitá pomoc asistentov/asistentiek učiteľa. No problémom je legislatíva, ktorá je 

nadstavená tak, že do nového projektu sa môže škola zapojiť, až keď skončí jeden. Na našej škole je 

takto pani asistentka Katarína Chabadová z projektu, ktorý trvá do augusta 2021, takže budúci školský 

rok by mohol byť problematický na zvádnutie týchto detí. Pán riaditeľ zhodnotil veľmi dobrú 

spoluprácu s pánom starostom ohľadom riešenia tejto situácie. 

 

Pani Anne Babišovej sa opäť podarilo získať 5000,- eur z projektu cez Nadáciu KIA. Tieto peniaze 

sa použijú už toto leto na realizáciu nových spŕch v telocvični. 

 

K bodu 7: 

 

Pani zástupkyňa MŠ Mariana Berešíková informovala prítomných o činnosti a aktivitách, ktoré stihli 

zrealizovať so 77 deťmi v MŠ. V MŠ sa deti zapájajú do aktivít i v rámci krúžkovej činnosti a to v 

oblasti ľudových zvykov a tradácií, cvičeniach na fitloptách, ANJ.  Aktivity, ktoré sa pre COVID – 

19 nepodarilo zrealizovať (plavecký, lyžiarsky výcvik) sa presúvajú na ďalší školský rok. 

Pani zástupkyňa spomenula i dobrú spoluprácu s centrom špeciálno-pedagogického poradenstva z 

Rajca a to pri psychologickom testovaní detí pred nástupom do školy. Do základnej školy odchádza 

23 detí.  Počas karantény mali deti MŠ k dispozícií na stránke MŠ rôzne aktivity, materiály, ktoré 

mohli využívať. Pozitívne odozvy boli nie len z našej obce. Od 1.6.2020 bola obnovená prevádzka 

MŠ a to: 3 triedy po 15 deti. 

V novom školskom roku pribudne cca. 47 nových detí aj z okolitých obcí. Bude sa otvárať ďalšia 

piata trieda na poldennú prevádzku. Takže do nového školského roka nastúpi do MŠ cca. 91 detí.  

Problémom je zabratá plocha detského ihriska prístavbou k jedálni. Preto je nutné vytvorenie 

trávnatej plochy pre deti ako i zabezpečenie dvora pri MŠ. Na vyriešení tejto situácie sa majú 

spolupodieľať i pani učiteľky MŠ. A to vytvorením návrhov na zmeny školského dvora. 

Pán Peter Šugár sa vyjadril, že tento problém bol nastolení už i v minulosti a on disponuje tiež 

vizualizáciou na riešenie zmien na školskom dvore. V diskusiu na túto tému padlo viacero návrhov, 

ktoré by aspoň dočasne pomohli vyriešiť túto situáciu. Nakoľko je naplánovaná na obdobie letných 

prázdnin výmena okien, pán Richard Mahút zhodnotil, že jednou z možností je, ako navrhovali i pán 

riaditeľ i pán Šugár, postavenie dočasného plotu, ktorým by sa oddelil prístup do školskej jedálne i 

MŠ. Ďalej odparkovanie autobusu a zamedzenie parkovania na školskom dvore a to  zbúraním 

súčasneho oplotenia a jeho posunutím.  

Pani zástupkyňa ďalej predniesla svoje návrhy/požiadavky na zlepšenie prostredia MŠ: 



- Bolo by vhodné zníženie stropu ešte v jednej z tried na poschodí MŠ. Nakoľko je v zimnom období 

v tejto triede chladno. 

- Založenie bankového účtu pre MŠ na vyberanie poplatkov. 

- Pridanie jednej triedy pre MŠ – v súčasnej dobe využívaná školskou jedálňou ako šatňa a kancelária 

vedúcej ŠJ. 

Pán riaditeľ súhlasil s vytvorením účtu pre MŠ a ohľadom potreby rozšírenia priestorov prisľúbil  

riešenie situácie po prekonzulotovaní s vedúcou jedálne pani Leskovou. 

Počas letných prázdnin bude MŠ zatvorená z dôvodu prác na školskej jedálni a výmeny okien.  

 

Pani zástupkyňa ZUŠ Ticháková informovala o stave v ZUŠ. V tomto školskom roku bolo prijatých 

290 žiakov z toho 120 na hudobný odbor a 70 na výtvarný odbor. Tento stav sa počas školského roka 

zmenil nakoľko dochádzka do ZUŠ je záujmová a nie povinná. Pani Ticháková informovala o 

koncertoch, ktoré sa realizovali v tomto školskom roku do februára 2020. V čase karantény bolo 

výhodou ZUŠ, že vyučujúci má na hodine pri hre na hudobný nástroj iba jedného žiaka a tak sa mohli 

venovať i hudobnej náuke. Výučba hudobnej náuky u absolventov prebiehala online formou. V júni 

"veľkí" absolventi absolvovali prezentácie svojich záverečných prác a "malí" absolventi si napísali i 

test na preverenie ich vedomostí, ktorý bol doplnený dialógmi s pedagógmi. Pani Tichákova 

zhodnotila, že túto situáciu zvládli veľmi dobre. Tento školský rok sa žiaľ žiaci kvôli pandémii 

COVID – 19 nemohli zapojiť do súťaží. Stihli však Hnúšťanský akord, kde sa v krajskom kole 

umiestnili na krásnom II. mieste pod vedením pani učiteľky Petry Stráskej. Úspechom je i prijatie 

Kataríny Stráskej na konzervatórium – odbor spev.  

Od 1.6.2020 boli všetci pedagógovia na Nižných Kamencoch. Pani zástupkyňa zhodnotila i zlý stav 

budovy ZUŠ ako i zlý stav parkoviska pri ZUŠ. Pán riaditeľ potvrdil zlý stav budovy v súvislosti so 

strechou a zatekaním do budovy. Jednou z možností riešenia tohto problému do budúcnosti by bola 

podľa neho nadstavba a nová strecha na budove ZUŠ. No toto je podmienené samozrejme financiami. 

Pán Peter Šugár zhodnotil, že do budovy už boli investície a to do kúrenia a zateplenia budovy. No 

uznal, že budú do budúcnosti potrebné i ďalšie investície. Situácia s parkoviskom je už čiastočne v 

riešení. Po konzultácii a obhliadke stavu parkoviska pán Peter Šugár navrhol využitie zámkovej 

dlažby z demontovaného chodníka použiť na toto parkovisko. Ako ďalší problém uviedla pani 

Ticháková i zaberanie parkovacieho priestoru. 

 

Pán riaditeľ Peter Boháč informoval o pozastavení  a následnom ukončení a uzatvorení činnosti CVČ 

k 16.3.2020.  

Ďalej predstavil potenciálny nový predmet: "Viem, čo jem", ktorý sa týka zdravej výživy. Je určený 

pre žiakov 5. ročníka a mal by nahradiť jednu z troch súčasných hodín TSV. Prítomní mali možnosť 



nahliadnuť do materiálov k tomuto novému predmetu a po diskusii bol tento návrh odhlasovaný a 

prijatý 7 hlasmi. 

 

V novom školskom roku nastane zmena v siedmom ročníku, kde z dôvodu nízkeho počtu žiakov, 

dôjde k spojeniu tried. Zruší sa športová trieda.  

V personálnej oblasti dochádza k zmenám v súvislosti z návratom pani učiteliek z materských 

dovoleniek. Pani Zuzana Remenárová nastúpi na necelý polovičný úväzok. Vracia sa i pani učiteľka 

Zuzana Mariašová-Prílepková. Pani Přechová sa po dlhodobej práceneschopnosti rozhodla 

nenastúpiť. Po konzultácii s pani Přechovou sa pán riaditeľ Boháč rozhodol rozviazať s ňou pracovný 

pomer s nárokom na odstupné. Po materskej dovolenke tak  nastúpi na jej miesto pani Ivana 

Fogadová. Odchádza pani Ivana Lučanová ako i pán údržbár Milan Bačinský po 23 rokoch práce na 

našej škole.  

Pán Boháč vyzdvihol dobré technické vybavenie našej školy, ktoré bolo vytvorené  pani Přechovou. 

V oblasti výchovno-vzdelávacích výsledkov, na príklade testovania piatakov, poukázal na snahu 

zlepšovať výsledky a to napríklad zodpovedaním otázok: Aké zmeny treba? Čo by sa malo zmeniť? 

Kde zlyhávame? 

Ďalšou obalsťou, na ktorú pán riaditeľ poukázal boli medziľudské vzťahy. Túto oblasť považuje za 

jednu z najťažších oblastí, ktoré sa snažil podporiť napr. bowlingovým turnajom. V júli je 

naplánovaný teambuilding pre zamestancov SŠ.  

Poukázal i na náročnosť práce spojenú so zmenami v legislatíve – zmena školského zákona, s ktorou 

sa spájalo mnoho školení a zmien: elektronizácia triednych kníh, nahradenie klasifikačných 

záznamou elektornickou žiackou knižkou, elektronické triedne výkazy v 1. a 5. ročníku, elektronická 

schránka, aktualizačné vzdelávanie, adaptačné vzdelávanie, nové poriadky,... Bola podpísaná nová 

kolektívna zmluva a to na jeden rok. 

V oblasti financovania podal pán riaditeľ informácie o originálnych a prenesených kompetenciách. 

Nvrhol zvýšenie poplatku MŠ z 12,- eur na 20,-. V diskusii o tomto zvýšení poplatku sa prítomní 

zhodli, že je dôležité objasniť a definovať účel využitia týchto prostriedkov. 

Pán riaditeľ navrhol i zvýšenie poplatku ŠKD z 3.- eur na 8,- eur / ranná družina 2,- eurá. Vyzdvihol 

prácu vychovávateliek ŠKD pod vedením Ľubice Hriníkovej. 

Pri poplatkoch ZUŠ zhodnotil, že by nebolo vhodné zvyšovanie poplatkov, nakoľko je v okolí vysoká 

konkurencia a bolo by to kontraproduktívne. 

Pri krúžkovej činnosti v rámci CVČ navrhol, že by rád do budúcna navýšil súčasných 6,- eur na 

hodinu na 7,- eur, aby sa zvýšila motivácia učiteľov pracovať s deťmi v krúžkoch CVČ. 

Ako problematickú zhodnotil situáciu z prístavbou ŠJ, pretože sú tu nedostatky v projektovej 

dokumentácii. Tieto je nutné odstrániť, čo najskôr, aby bolo možné jej oficiálne spustenie od 



septembra. Pán riaditeľ poďakoval pani Kubáňovej ako zástupkyni zo ŠJ ako i dobrovoľníkom za 

ochotu a spoluprácu v čase karantény pri zabezpečeni stravy pre dôchodcov v obci.  

Prítomní členovia RŠ odsúhlasili počtom hlasov 7 navýšenie poplatku MŠ na 20,- eur ako i  navýšenie  

poplatku ŠKD na 8,- eur / 2,- eurá ranná družina. 

 

K bodu 8: 

 

Pán riaditeľ potvrdil objednávku 12 kusov robotov, ktorí majú byť využívaní na hodinách informatiky 

na programovanie, tvorbu algoritmov. Sú použiteľné vo vekovej kategórii 5 – 15 rokov, teda na 

prvom i druhom stupni. Doteraz sa žiaci tejto téme venovali v programe CODE.  

Nevyhnutná je aj investícia ešte do 5 zvodov, ktoré je nutné vymeniť a predísť tak ďalším škodám na 

majetku školy. Ďalšou z možností je podľa návrhu pána Chmeliara namontovanie odkvapových 

zachytávačov lístia. 

Do budúcnosti bude nutná oprava ihriska – "umelej trávy", pretože stav je havarijný.  

 

K bodu 9: 

 

Na záver predsedníčka Rady školy  PaedDr. Anna Babišová poďakovala všetkým prítomným za 

účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Belej 27.06.2020      Zapísala: Mgr. Martina Ďurinová 

 


